

Nezar Yousif Kamal - Professional Highlights

Nezar Yousif Kamal is a seasoned banking professional with extensive experience in the retail banking sector, specializing in high-net-worth client relationship management.

Mr. Kamal's career began at the **National Bank of Bahrain (NBB)**, where he progressed through various roles before becoming a **Branch Manager**. He then joined **Kuwait Finance House – Bahrain (KFH-Bahrain)** as a Main Branch Manager, where he was instrumental in the bank's operational and branch network expansion over two decades. During his time at KFH-Bahrain, he also held several other leadership positions.

For six years, Mr. Kamal served as the **Head of Retail Banking Branches** at KFH-Bahrain, where he oversaw the strategic direction and performance of the bank's retail network. In 2024, following the acquisition of KFH-Bahrain by **Al Salam Bank**, he played a key role in the smooth transition, including the migration of all banking operations and client accounts.

Since 2025, he has been a **Senior Manager** in the Retail Banking – Al Ruwad Segment at Al Salam Bank, where he is responsible for managing and developing relationships with high-net-worth individuals.

Mr. Nezar Kamal holds a Master's degree in Business Administration from the University of Glamorgan, UK, and is an active member of the Bahrain Management Society.



نزار يوسف كمال - أبرز المحطات المهنية

يتمتع نزار يوسف كمال بخبرة واسعة في القطاع المصرفي، مع تخصص دقيق في الخدمات المصرفية للأفراد وإدارة علاقات العملاء ذوي الملاءة المالية العالية.

بدأ السيد كمال مسيرته المهنية في بنك البحرين الوطني، حيث تدرج في عدة مناصب، ثم انتقل ليعمل في بيت التمويل الكويتي - البحرين كمدير للفرع الرئيسي. خلال عمله هناك، لعب دورًا محوريًا في توسيع عمليات البنك وشبكة فروعه على مدار عقدين من الزمن، وشغل أيضًا العديد من المناصب القيادية.

في السنوات الست الأخيرة التي قضاها في بيت التمويل الكويتي - البحرين، تولى السيد كمال منصب رئيس فروع الخدمات المصرفية للأفراد، حيث كان مسؤولاً عن الإشراف على التوجه الاستراتيجي وأداء شبكة التجزئة. في عام 2024، ومع استحواذ بنك السلام على بيت التمويل الكويتي - البحرين، كان له دور بارز في ضمان انتقال سلس وفعّال لجميع العمليات المصرفية وحسابات العملاء.

منذ عام 2025، يشغل السيد كمال منصب مدير أول في قطاع الخدمات المصرفية للأفراد - قطاع الرواد في بنك السلام، حيث يتولى مسؤولية إدارة وتطوير العلاقات مع الأفراد ذوي الثروات العالية.

السيد نزار كمال حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة غلامور غان في ويلز بالمملكة المتحدة، وهو عضو فعال في جمعية الإداريين البحرينية.